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Szanowny Pan 
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Wskazuje, iż jako Radny otrzymuję wiele sygnałów od mieszkańców w sprawie: 

Analizy możliwości zwiększenia miejsc parkingowych zarówno w centrum miasta, jak i 

na osiedlach, poprzez zmianę organizacji parkowania np. na parkowanie skośne.  

Na początku ulicy Nowy Świat proszę o rozważenie wprowadzenia parkowania 

skośnego, które przyczyni się do zwiększenia miejsc parkingowych. 

Proszę również o rozważenie zmiany organizacji ruchu, w wyniku spotkania roboczego 

z przedstawicielami Tarnowskiej Spółdzielni Mieszkaniowej, którego zmiana przyczyni się do 

zwiększenia miejsc parkingowych. 

 

          Z wyrazami szacunku, 

 

Maciej Aleksander 
Radny Rady Miejskiej w Tarnowie 

 

 

 

 

 


